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Klubovima HTS-a, svima 

PREDMET: Zapisnik redovne sjednice Skupštine Hrvatskog triatlon saveza  

ZAPISNIK 

redovne sjednice Skupštine Hrvatskog triatlon saveza održane u subotu 19.11.2022 godine u 

Zagrebu na Kineziološkom fakultetu (Horvaćanski zavoj 15)  s početkom u 10:30 sati.  

Prisutni Skupštinari: Bojan Dujković (TK Pula, 16 glasova), Tomislav Marinović (TK Mazator, 7 

glasova), Blaž Barac (TK Rival, 17 glasova), Josip Mladin Živković (TK Jarun, 4 glasa), Aleksandar Tompa 

(TK Tri-Tim, 12 glasova), Nenad Šimičić (TK Rab, 3 glasa), Sanja Kišiček (TK Trimax, 4 glasa), Željka Šaban 

Miličić (TK Swibir, 20 glasova), Franko Faustini (TK Matulji, 16 glasova), Sandro Čubrić (TSPGŽ, 1 glas), 

Ivan Gobin (TK Zadar, 12 glasova), Ivan Pavić (TK Imotski, 1 glas), Branko Carević (TK Split, 7 glasova), 

Goran Đurić (TK Maksimir, 20 glasova), Marko Stipčević (TK Zrinski, 20 glasova). 

Ostali prisutni: Davirin Čošić (TK Swibir), Perica Kišiček (TK Trimax), Mario Kasović (predsjednik 

HTS-a), Dorijan Pavliša (glavni tajnik HTS-a), Nataša Preis-Bedenik (tehnička tajnica HTS-a)  

Za sjednicu predloženo 

A) Izbor radnih tijela:  

a) Radno predsjedništvo:  Predsjednik Mario Kasović, Franko Faustini i Tomislav Marinović 

b) Verifikacijska komisija: Nenad Šimičić i Marko Stipčević 

c) Zapisničar i ovjerovitelj zapisnika:  

 Ovjerovitelji zapisnika: Sanja Kišiček i Josip Mladin Živković 

Zapisničarka: Nataša Preis-Bedenik;  

Skupštinari su sa 160 glasova za, 0 suzdržanih i 0 protiv donijeli odluku o prihvaćanju 

predloženih kandidata za radna tijela Skupštine HTS-a. 

B) Izvješće verifikacijske komisije 

Nakon pregleda verifikacijskih listića i provjere liste prisutnih, predsjednik verifikacijske komisije 

Nenad Šimičić konstatirao je da su od 193 moguća glasa na sjednici Skupštine HTS-a prisutni 

predstavnici 15 klubova s ukupno 160 glasova te da sjednica ima kvorum. Potrebna natpolovična 

većina za donošenje odluka iznosi 81 glas. 

Skupštinari su sa 160 glasova za, 0 suzdržanih i 0 protiv donijeli odluku  o prihvaćanju izvješća 

verifikacijske komisije.  
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C) Usvajanje Dnevnog reda Skupštine 

Predloženi dnevni red dopunjen je točkom Razno: primanje u punopravno članstvo TK Gorski 

Kotar i TK Sjever koji su od 1.1.2022. godine odlukom UO-a pridruženi članovi HTS-a. 

Skupštinari su sa 160 glasova za, 0 suzdržanih i 0 protiv donijeli odluku  o usvajanju Dnevnog 

reda sa predloženom izmjenom.  

 

Rasprava po točkama dnevnog reda:  
 

1. Verifikacija zapisnika sa zadnje održane redovne sjednice Skupštine HTS-a (18.12.2021.) 
 
Skupštinari su sa 160 glasova za, 0 suzdržanih i 0 protiv donijeli odluku o usvajanju zapisnika 

sa zadnje redovne sjednice Skupštine HTS-a održane 18.12.2021. u Lokvama. 
 
2. Izvješće predsjednika o radu HTS-a 2021. 
 

Predsjednik Mario Kasović prezentirao je rad HTS-a ne samo za 2021. godinu, već se osvrnuo 
na čitav mandat od 2018.-2022. godine. Posebno je istaknuo uspostavljeni sustav obrazovanja 
trenera koji je verificiran od strane Ministarstva obrazovanja i Svjetske triatlon federacije, a zatim 
se osvrnuo i na izmjene sustava natjecanja uspostavljanjem HTL lige, zasebnog državnog prvenstva 
za dobne skupine koje je po prvi puta održano na Rabu u 2021. godini te se zaključio da se nastavio 
trend organizacije dvodnevnih natjecanja u više disciplina koji je uspostavljen na prijedlog klubova.  

Istaknuo je da je reprezentacija je po prvi put u zadnjih nekoliko ciklusa dobila izbornika i 
trenera za razvoj sporta koji ima kontinuitet rada duži od jedne sezone. Zahvaljujuću radu izbornika 
i Stručne komisije, reprezentacija je bila podijeljena na uzrastima, uspostavljeni su jasni kriteriji 
selekcije kroz sustav domaćih natjecanja, kriterijskih utrka te plivačkih i trkačkih normi. Predsjednik 
Kasović prezentirao je rezultate najuspješnijih reprezentativaca i reprezentativki seniorskog, 
juniorskog i youth uzrasta, sadašnjih članova reprezentacije. Dalje, prezentirana statistika razvoja 
u posljednje četiri godine uključivala je evidencije porasta broja klubova odnosno pojave klubova 
u novim sredinama te evidenciju broja sportaša kroz sezone i kategorije. Neizbježno je spomenut 
i utjecaj restrikcija u radu i održavanju sustava tijekom i nakon epidemije Covid-19 i strategija rada 
primjenom takozvanih „bubbles“ sustava. Na kraju izvješća predsjednik Kasović zahvalio se 
suradnicima. 
 

Skupštinari su sa 140 glasova za, 20 suzdržanih i 0 protiv donijeli odluku o usvajanju izvješća 
predsjednika o radu HTS-a.  
 
3. Stručno-programsko izvješće / Izvješće o radu izbornika /trenera za razvoj sporta 2021. 

 
Izbornik Bojan Dujković istaknuo je da su rezultati ostvareni 2022. godine rezultat rada i pripreme 

tijekom 2021. godine odnosno da je jasno da je s krajem 2021. godine odrađen najveći dio posla sa 
Stručnom komisijom i usuglašen je jasan proces selekcije kojim se došlo do odabira 5 juniorskih 
sportaša sa ostvarenim europskim bodovima u 2022.  
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U seniorskoj reprezentaciji, 2021. obilježila je ozljeda Ivane Granoše koja se uspjela u drugom 
dijelu sezone oporaviti,  vratiti na natjecanja i osvojiti bodove. Jacopo Butturini je imao dosta lošije 
rezultate od očekivanih, zaredale su se tehničke pogreške i nezgode na utrkama te je cijela 2021. 
sezona završila ispod očekivanja.   

U juniorskoj reprezentaciji bilo je puno mladih sportaša: Gabrijel Barac je bio U17, Niko Matas U19, 
a ostali juniori ulazno godište te je 2021. godina za njih bila godina afirmacijskih nastupa uz mnogo 
otkazanih planiranih natjecanja tijekom sezone. Kao takva bila je godina svojevrsnih priprema za 
brojčano i rezultatski uspješniju 2022. godine.  

Uz međunarodne nastupe, održane su pripreme i razvojni kamp sa sportašima koji su i dalje aktivni 
u sportu, što Dujkovića posebno raduje. Kao izbornik i trener za razvoj Dujković smatra da postojeći 
kriteriji trebaju biti zadržani uz jasno naglašavanje da je sportaš koji je osvojio bodove u idućoj sezoni 
sportaš-reprezentativac te da nema pritisak. Što se tiče youth programa, to su mladi sportaši koji 
„kucaju“ na vrata reprezentacije i za koji bih volio da se zadrži i unaprijedi, te da se youth sportaše 
češće prati i evaluira tijekom sezone.   

U 2022. godini Ivana je nastavila trend rasta i osvajanja bodova i smatra da u daljnjem razdoblju. 
Kod juniora, bio je puno tehničkih grešaka, padova, DNF-ova iz različitih razloga. Dujković naglašava 
da je jako važno da mlađu sportaši moraju iskusiti jake utrke s međunarodnom konkurencije.  

Perica Kišiček smatra da je nužno raditi na razvoju tehničkih vještina vožnje bicikla i same edukacije 
trenera u tom smjeru, sa čim se Dujković složio. Željka Šaban-Miličić postavila je pitanje zašto nije bilo 
edukacije trenera odnosno edukacija za trenere je bila samo jedna. Smatra da je to nedovoljno i da se 
stručni rad mora unapređivati i od strane Saveza.  Nakon kreće rasprave, zaključeno je da se edukacije 
za trenere moraju organizirati u budućnosti. Blaž Barac je istaknuo da je HTL liga odlična prilika da se 
upravo svi juniori na nekoliko utrka odmjere svoje snage i da su zbog brojnosti i dolazaka seniorske 
konkurencije to ipak relativno jake utrke koje mogu biti selektivne. Aleksandar Tompa se s time samo 
djelomično slaže jer smatra da je intenzitet na hrvatskim ligama u ženskoj konkurenciji drugačiji i da 
juniorke i seniorke trebaju sudjelovati u jakim međunarodnim utrkama. Zaključno, Dujković smatra da 
svi koraci praćenja sportaša, njihove selekcije i daljnje evaluacije i razvoja na međunarodnim, jakim 
utrkama u ranijim uzrastima imaju smisla, da i dalje ima puno detalja na kojima se još mora raditi, ali 
ne na način da se ukidaju utrke, već da se modificiraju i unaprijede postojeći sustavi.  

 
Skupštinari su sa 160 glasova za, 0 suzdržanih i 0 protiv donijeli odluku o usvajanju Stručno-

programskog izvješća: Izvješća o radu izbornika/trenera za razvoj sporta za 2021. godinu. 
 
 
4. Izvješće Povjerenika natjecanja 2021. 

 
Josip Mladin Živković je ukratko izložio bitne točke izvješća za 2021. : olimpijski triatlon nije održan, 

a natjecanja u duatlonu su bila odgođena odnosno izmještena na druge lokacije; u HTL-u su održana 3 
kola plus finale. Sva natjecanja su bila unutar pravila i na samim natjecanjima nije bilo žalbi koje bi 
prelazile na drugu instancu odnosno iste su rješavane na licu mjesta. I dalje su tehničke poteškoće 
vezane uz organizaciju i suđenje uzrok nejednakoj primjeni pravila na domaćim i međunarodnim 
utrkama, odnosno za većinu utrka moguće je primijeniti samo pravila za dobne skupine.   
Tehnički segmenti staza međunarodnih utrka su koncipirani na način da se i pravila za U19/U23/Elite 
mogu primjenjivati puno jednostavnije (npr. lapiranje natjecatelja na biciklističkom segmentu), a kod 
nas bi to u praksi značilo da više od pola natjecatelja ne bi završilo utrku.  
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 Edukacija STO je bila organizirana na 2 lokacije i to je rezultiralo time da praktički  svaki organizator 
ima svoje educirane ljude.  Najveći pomak se dogodio u Slavoniji gdje su nakon nacionalnog tečaja u 
2021. i rada i iskustava na utrkama, u 2022. godini suci iz TK Mazator i TK Tri Tim otišli i na 
međunarodni seminar u Sloveniju, što im je bio prvi susret u primjeni pravila međunarodne federacije; 
Istaknuo je i da je manijak sredstava u 2021. godini rezultirao manjkavom opremom samih sudaca. U 
budućnosti smatra da se povećanje broja sudaca mora pratiti paralelno s  povećanjem broja 
natjecatelja na utrkama odnosno da postojećih tridesetak aktivnih sudaca može pokrivati sadašnje 
utrke sa oko 200  natjecatelja, a za sve veće utrke trebati će animirati i ostale sredine.  

Željka Šaban Miličić pohvalila je suce koji su na mnogim utrkama  bili u manjem broju, ali su 
kvalitetom svog rada izvukli maksimum iz zatečenih situacija. Glavni tajnik Dorijan Pavliša osvrnuo se 
na posljednjih nekoliko godina razvoja same sudačke organizacije i ustvrdio da sustav STO ima bazu i 
vrh, ali se čini da mu nedostaje mu jedan „srednji“ sloj sudaca s iskustvom koji bi dodatno podizao 
kvalitetu same organizacije na terenu. 
 

Skupštinari su sa 160 glasova za, 0 suzdržanih i 0 protiv donijeli odluku o usvajanju Izvješća 
Povjerenika natjecanja za 2021. 

 
 

5. Financijsko izvješće za 2021. 
 

Dorijan Pavliša ukratko je prezentirao izvore prihoda te realizaciju rashoda u 2021. godini sukladno 
namjenski odobrenim sredstvima i odlukama Skupštine i Upravnog odbora.  

 
Skupštinari su sa 160 glasova za, 0 suzdržanih i 0 protiv donijeli odluku o usvajanju financijskog 

izvješća za 2021. godinu.  
 
 
6. Izvješće nadzornog odbora za 2021. 

 
Član nadzornog odbora Goran Đurić prezentirao je izvješće Nadzornog odbora HTS-a u 2021. 

godini zaključno ustvrdivši da nije bilo nepravilnosti u radu Saveza.  
 
Skupštinari su sa 160 glasova za, 0 suzdržanih i 0 protiv donijeli odluku o usvajanju Izvješća 

Nadzornog odbora za 2021. godinu. 
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7. Razno:  

 
1. Primanje u punopravno članstvo TK Gorski Kotar i TK Sjever 

 
Skupštinari su sa 160 glasova za, 0 suzdržanih i 0 protiv donijeli odluku o primanju Triatlon 

kluba Gorski kotar i Triatlon kluba Sjever u punopravno članstvo HTS-a.   
 
Sjednica Skupštine zaključena je u 12:45 sati.  

 
Ovjerovitelji:  

1. Sanja Kišiček   _________________________________ 

 

2. Josip Mladin Živković;   _________________________________ 

 

 

Zapisničarka:  Nataša Preis-Bedenik  _________________________________ 

 

 

 

 

 

 

 Mario Kasović   

Predsjednik Hrvatskog triatlon saveza 
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